
Zápis za schůze Školské rady při ZŠ Žďár nad Sázavou Komenského 6 

dne 12. 9. 2024 

 

Přítomni: p. Skalníková, p. Bláha, p. Sedlák, p. Dvořák, p. Glajc, p. Vaculíková,  

Hosté: ředitelka školy p. Bohumila Počtová, p. Staňková (Waldorfská škola) 

Program:  

1. Jednací řád Školské rady (bude zaslán emailem k pročtení) 

2.  Byl zvolen nový předseda Školské rady – p. Jindřich Bláha  

Rodiče se mohou na zástupce obrátit prostřednictvím emailu (jindrich.blaha@gmail.com,  

pavlinapv@ seznam.cz) 

3.  Ředitelka školy nás seznámila s financováním školní družiny, se zápisem dětí do 1.tříd a přípravné 

třídy, se zájmovými kroužky (ve spolupráci s Active klubem), s projektem „Spolu“, s akcemi pro děti 

ze speciálních tříd (hipoterapie, canisterapie), s realizací polytechnické učebny, s oslavami výročí 

školy.  

4. Waldorfská škola – besedy, aktivity, tvoření, setkáni se zástupci Waldorfské školy, ŠVP, financování 

5. Výroční zpráva byla odsouhlasena 

6. p. Dvořák poděkoval za spolupráci za minulý školní rok 

7. p. Dvořák se vyjádřil k problematice používání mobilních telefonů 

8. p. Bláha vznesl k diskuzi problematiku jednosměrky, zákazu vjezdu podél školy. A následně s tím 

spojené otevírání školní budovy v 7:30h. 

9. p. Dvořák promluvil o „komunitní zahradě“ 

 

 

 

 

 

 

 

Ve Žďáře nad Sázavou 13. 9. 2014                        Zapsala: V. Vaculíková 


